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HALLITUKSEN KOKOUS 2011-2 
 
Aika  6.5.2011 klo 18 
Paikka  Mäntyniemi, Peltoloiden kesäasunto 
Osallistujat Matti Peltola pj, Markku Kuivalahti siht., Erkki-Sakari Harju, Perttu 

Laaksonen, Leena Louhiala-Salminen, Pentti Mansukoski, Kari 
Pakarinen, Vessu Kunnaala ja Raija Lindqvist.  Poissa Aulikki 
Nummenpää, Juha-Pekka Honkasaari ja Olavi Luurila.  

 
Päätökset 

 
1. Kokouksen avaus  

Puheenjohtaja avasi kokouksen kahvin jälkeen klo 18.40. 
2. Laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
3. Kokouksen asialistan hyväksyminen 

Esityslista hyväksyttiin sellaisenaan. 
4. Edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen 

Pöytäkirja hyväksyttiin. 
5. Jäsenasiat  

Yhdistyksellä oli 5.5.2011 138 maksanutta jäsentä, joista 5 uusia. Uudet jäsenet 
hyväksyttiin. 

6. Renkajärvi-infon käytännön järjestelyt (la 28.5.2011 klo 14) 
Hämeenlinnan ympäristötoimea on pyydetty pitämään alustus uusitusta jätevesilaista 
infotilaisuuteen. Sovittiin, että Matti Peltola pitää alustuksen lietealtaista ja 
vesikasvillisuuden niittämisestä sekä Markku Kuivalahti Renkajärven tilasta. Matti 
Peltola hankkii kahvitarvikkeet. Tolppailmoitukset on jo jaettu. Sihteeri tiedottaa 
asiasta webbisivuilla, lähettää sähköpostikutsun sekä toimittaa ilmoituksen Minne 
mennä tänään -palstoille. 

7. Renkajärven kesäjuhlat (la 30.7.2011 klo 17) 
Kylätalo on varattu, ja vuokra on 70 euroa. Saska Nummenpäätä pyydetään 
suunnittelemaan juhlajuliste. Työnjaosta sovittiin seuraavaa:  
* ohjelmarunko Matti Peltola ja Markku Kuivalahti  
* perävaunu esiintymislavaksi Raija Lindqvist 
* tilaisuuden juontaminen, tähtiesiintyjän hankinta sekä kangas ja videotykki  
  Vessu Kunnaala 
* tietokilpailu Erkki-Sakari Harju  
* valokuvauskilpailu ja kalenteri Pentti Mansukoski 
* makkaramyynti Kari Pakarinen 
* kahvilatoiminta Aulikki Nummenpää  
* tiedottaminen mediassa Markku Kuivalahti  
* vuoden ympäristöteko ja brändikilpailu Matti Peltola. 

8. Järven suojeluun liittyviä asioita 
Keskustelimme Rimminalmmen tilanteesta ja laskuojien vesianalyysien tuloksista. 
Sovimme, että ensi kesän näytteet otetaan Rimminlammesta ja Mäntyniemestä. Jos 
viranomaiset eivät tee analyyseja, niin suojeluyhdistys teettää ne. Sovimme, että 
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Perttu Laaksonen hankkii järvikasvien leikkauslaitteen ja Vessu Kunnaala voi ostaa 
kalastusyhdistykselle 5 lahnaverkkoa (hinta korkeintaan 300 euroa). Hallitus jatkaa 
neuvotteluita maanomistajien kanssa niin, että kaikkiin merkittäviin laskuojiin 
saataisiin selkeytysaltaat.  

9. Muut asiat 
Kari Pakarinen kertoi, että näkösyvyys oli 6.5. 229 senttiä. Pinnan korkeus on 
kääntynyt laskuun, ja mittapaalun lukema oli 72 (= 33 cm nimellistason yläpuolella). 
Pentti Mansukoski informoi valokuvanäyttelystä Nordean Hämeenlinnan konttorissa. 
Renkajärven valokuvauskilpailun satoa on nähtävillä 22.8.-9.9.2011. Näyttelyyn tulee 
yhteensä 50 A3-kokoista kuvavedosta. Sovimme, että seuraavaan kalenteriin 
merkitään vuosikokous 28.1.2012 sekä kesäjuhla 28.7.2012.  
 
Seuraavat kokoukset pidetään 22.7. klo 18 Rimmilän kylätalolla ja 16.9. klo 18 
Piparkakkutalossa. 

10. Kokouksen päättäminen 
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 20.05. 
 
 
 

 
Pöytäkirjan vakuudeksi 
 
 
 
Matti Peltola, puheenjohtaja  Markku Kuivalahti, sihteeri 


